
ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO CENTRO 

Nº de Acta: 3

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 30 de junio de 2021

Hora inicio/fin: 19:07 / 20:00

Lugar: Sede AAVV Raval de la Trinitat

MIEMBROS   ASISTENTES:  

Fernando Navarro Cueva

Omar Braian Bou

Jaime García Vivas

Inmaculada Roig Adelantado

María Madueño Muñoz

Carmen María Serralde Edo

Presidente

Vicepresidente

Vecino de la Alcaldía

AAVV Raval de la Trinitat

AAVV Plaza Constitución

Vocal AMPA CEIP Escuales Pias

MIEMBROS AUSENTES: (*) Excusan Asistencia.

Susana Fabregat Carrasquer

Cielo Leiros Otero

Teresa Salvador

Raúl Arambul

SECRETARIA: Dolores Benítez Guerrero.

Por el  Presidente  Ilmo. señor Teniente de Alcalde,  Fernando Navarro Cueva, comprobado el
“quorum”  de  asistencia,  se  procede  a  iniciar  la  sesión  presentando  a  D.  David  Donate
Castiblanque, Concejal de Innovación Comercial y Consumo Sostenible, que toma la palabra.

El Sr. Donate expone a grandes rasgos la política comercial  de esta Corporación que se ha
condicionado por la pandemia, por lo que se ha tenido que reinvertir y  derivar los recursos que
se  disponían  a  subvenciones  directas  para  los  ciudadanos  afectados:  Plan  resistir,  Ayuda
Paréntesis, etc.

También  expone  diferentes  actuaciones  consensuadas  con  las  dos  asociaciones  de
comerciantes de Castellón, “Castelló Espai Comercial” y “Comerços del Raval”, para el segundo
semestre  del  año  en  curso:  Desfile  de  Modas,  Mercats  de  Barri  (tiendas  efímeras),  Bonos
Comercio, Plataforma de venta “Cistella” (con más de 200 comercios adheridos), etc.
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1º.- Aprobación, si procede del acta de la sesión de la Junta del Distrito celebrada el día  2
de junio de 2021.

No manifestándose ninguna observación el acta se declara aprobada por asentimiento.  

2º.- Ruegos y preguntas.

1.- Ruego del vocal de la AAVV Raval de la Trinitat sobre el Mercadillo de Santa Lucía.

La Sra. Roig a la vista de la exposición del Sr. Donate manifiesta que, dentro de todos estos
planes de Comercio se podría tener en cuenta retomar la implantación del Mercadillo de Santa
Lucia que se dejo de hacer en el 2017.

Esta actuación se realizaba en la Plaza Mallorca con la colaboración de todos los vecinos, se
generaba dinamización en el barrio y acudian vecinos de toda la ciudad.

El Sr. Donate manifiesta que le parece una idea genial, se toma nota y lo pasará a los técnicos
encargados.

2.- Ruego del vocal de la AAVV Raval de la Trinitat sobre local en calle Navarra, junto al n.º
67.

La Sra. Roig indica que en la calle Navarro junto al número 67 existe un bar que utiliza la calle
sin ningún control. Ocupación de la vía pública sin dejar paso, disturbios en la calle producidos
por sus clientes, cambian los contenedores de residuos de ubicación habitualmente, etc. 

3.- Ruego del vocal de la AAVV Raval de la Trinitat sobre el uso del Bicicas y los patinetes
eléctricos.

La Sra. Roig expresa una queja generalizada de todos los asistentes de la circulación indebida
de los patinetes eléctricos por la acera y en dirección contraria, sobre todo en las calles del
centro. También manifiesta que se ha observado que, las bicicletas del Bicicas se utilizan para el
reparto del menudeo de droga, se ha comprobado que hay un punto de recogida por parte de
estas bicicletas en la Plaza Mallorca.

4.- Ruego del vocal de la AAVV Raval de la Trinitat sobre jardinería en el Distrito.

La  Sra.  Roig  manifiesta  que  no  está  conforme  con  la  contestación  de  los  técnicos  de
mantenimiento sobre la jardinería del centro. Existen varios puntos a tratar de manera urgente:

- Plaza del Real (acera frente quiosco) y entrada calle Navarra (junto plaza del Real): replantar y
regar.

- Plaza Mallorca: eliminar hierbas y replantar.

-  Puerta  del  Sol:  dignificar  esta  jardinería,  para  ser  un  lugar  centríco  es  muy  escaso los  5
“arbolitos”…….

5.- Ruego del vocal de la AAVV Plaza Constitución sobre la problemática de orden público
en esta plaza.

La Sra. Madueño expone el tema, que ya es conocido por todos, de problemas de convivencia
ciudadana  en  la  Plaza  Constitución:  locales  problemáticos,  drogas,  peleas  de  bandas
organizadas……

El Sr. Donate indica que se están realizando actuaciones continuamente: intensificación de la
vigilancia policial, eliminación de bancos, limpieza intensiva, etc. Lo único que queda pendiente
es la instalación de cámaras de vigilancia, tema que se está estudiando.



6.- Ruego del vocal de la AAVV Plaza Constitución sobre escombros en la calle Sequiol. 

La Sra. Madueño indica que en la calle Sequiol, junto a los contenedores de residuos se han
depositado escombros de alguna obra ilegal. Ruega se recojan y que se controle los trabajos en
días festivos.

7- Ruego del vocal de la vocal del AMPA CEIP Escuales Pias sobre control de entrada y
salida colegio para el próximo curso.

La Sra. Serralde manifiesta que en el curso que acaba de finalizar se han utilizado unas vallas
de protección a la hora de salida y entrada de los niños al colegio, que sin la asistencia de algún
representante  del  Ayuntamiento  (AMUS – Policia),  ha causado enfrentamientos  con algunos
conductores. Solicita que para el curso entrante se formalice la asistencia de algún agente que
garantice la seguridad de los niños durante todo el curso.

Y por no haber más asuntos que tratar, el Señor Presidente levanta la sesión, de todo lo cual,
como Secretaria doy fe y, para que conste, levanto la presente acta que firmo electrónicamente
al margen junto con el Sr. Presidente.

( Documento firmado electrónicamente al margen )
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ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRICTE CENTRE 

Nº de Acta: 3

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 30 de juny de 2021

Hora inici/fi: 19:07 / 20:00

Lloc: Seu AAVV Raval de la Trinitat

MEMBRES ASSISTENTS  :  

Fernando Navarro Cueva

Omar Braian Bou

Jaime García Vivas

Inmaculada Roig Adelantado

María Madueño Muñoz

Carmen María Serralde Edo

President

Vicepresident

Veí de l'Alcaldia

AAVV Raval de la Trinitat

AAVV Plaça Constitució

Vocal AMPA CEIP Escuelas Pias

MEMBRES ABSENTS: (*) Excusen Assistència.

Susana Fabregat Carrasquer (*)

Cielo Leiros Otero

Teresa Salvador

Raúl Arambul

SECRETÀRIA: Dolores Benítez Guerrero.

Pel President  Il·lm. senyor Tinent d'Alcalde,  Fernando Navarro Cueva, comprovat el “quòrum”
d'assistència, es procedix a iniciar la sessió presentant a D. David Donate Castiblanque, Regidor
d'Innovació Comercial i Consum Sostenible, que pren la paraula.

El  Sr. Donate exposa amb poques paraules  la política comercial  d'esta Corporació que s'ha
condicionat per la pandèmia, per la qual cosa s'ha hagut de reinvertir i  derivar els recursos que
es disposaven a subvencions directes per als ciutadans afectats: Pla resistir, Ajuda Parèntesi,
etc.

També exposa diferents actuacions consensuades amb les dos associacions de comerciants de
Castelló, “Castelló Espai Comercial” i “Comerços del Raval”, per al segon semestre de l'any en
curs:  Desfilada de Modes, Mercats de Barri (botigues efímeres), Bons Comerç, Plataforma de
venda “Cistella” (amb més de 200 comerços adherits), etc.



1º.- Aprovació, si és procedent de l'acta de la sessió de la Junta del Districte celebrada el
dia  2 de juny de 2021.

No manifestant-se cap observació l'acta es declara aprovada per assentiment.  

2º.- Precs i preguntes

1.- Prec del vocal de l'AAVV Raval de la Trinitat sobre el Mercat ambulant de Santa Llusïa.

La Sra. Roig a la vista de l'exposició del Sr. Donate manifesta que, dins de tots estos plans de
Comerç  es  podria  tindre  en compte  reprendre  la  implantació  del  Mercat  ambulant  de Santa
Llusïa que es deix de fer en el 2017.

Esta  actuació  es  realitzava  en la  Plaça Mallorca  amb la  col·laboració  de  tots  els  veïns,  es
generava dinamització en el barri i acudien veïns de tota la ciutat.

El Sr. Donate manifesta que li  pareix  una idea genial,  es pren nota i  ho passarà als tècnics
encarregats.

2.- Prec del vocal de l'AAVV Raval de la Trinitat sobre local en carrer Navarra, junt amb el
núm. 67.

La Sra. Roig indica que en el carrer Navarra junt amb el número 67 hi ha un bar que utilitza el
carrer sense cap control.  Ocupació de la via pública sense deixar  pas, disturbis  en el carrer
produïts pels seus clients, canvien els contenidors de residus d'ubicació habitualment, etc. 

3.-  Prec  del  vocal  de  l'AAVV Raval  de  la  Trinitat  sobre  l'ús  del  Bicicas  i  els  patinets
elèctrics.

La Sra. Roig expressa una queixa generalitzada de tots els assistents de la circulació indeguda
dels patinets elèctrics per la vorera i en  direcció contrària, sobretot en els carrers del centre.
També manifesta que s'ha observat que, les bicicletes del Bicicas s'utilitzen per al repartiment del
sovinteig de droga, s'ha comprovat que hi ha un punt d'arreplega per part d'estes bicicletes en la
Plaça Mallorca.

4.- Prec del vocal de l'AAVV Raval de la Trinitat sobre jardineria en el Districte.

La Sra. Roig manifesta que no està conforme amb la contestació dels tècnics de manteniment
sobre la jardineria del centre. Hi ha diversos punts a tractar de manera urgent:

-Plaça del  Real (vorera front quiosc) i entrada  carrer Navarra (junt plaça del  Real): replantar i
regar.

-Plaça Mallorca: eliminar herbes i replantar.

-Porta  del  Sol:  dignificar  esta  jardineria,  per  a  ser  un  lloc  centríco  és  molt  escàs  els  5
“arbolitos”…….

5.- Prec del vocal de l'AAVV Plaça Constitució sobre la problemàtica d'orde públic en esta
plaça.

La Sra. Madueño exposa el tema, que ja és conegut per tots, de problemes de convivència
ciutadana  en  la  Plaça  Constitució:  locals  problemàtics,  drogues,  baralles  de  bandes
organitzades……

El Sr. Donate indica que s'estan realitzant actuacions contínuament: intensificació de la vigilància
policial,  eliminació  de  bancs,  neteja  intensiva,  etc.  L'única  cosa  que  queda  pendent  és  la
instal·lació de càmeres de vigilància, tema que s'està estudiant.
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6.- Prec del vocal de l'AAVV Plaça Constitució sobre runes en el carrer Sequiol. 

La Sra. Madueño indica que en el carrer Sequiol,  junt  amb els contenidors de residus s'han
depositat runes d'alguna obra il·legal. Prega s'arrepleguen i que es controle els treballs en dies
festius.

7.-  Prec del  vocal de la vocal de l'AMPA CEIP Escuelas Pias sobre control  d'entrada i
eixida col·legi per al pròxim curs.

La Sra. Serralde manifesta que en el curs que acaba de finalitzar s'han utilitzat unes tanques de
protecció  a  l'hora  d'eixida  i  entrada  dels  xiquets  al  col·legi,  que  sense  l'assistència  d'algun
representant de l'Ajuntament (AMUS – Policia), ha causat enfrontaments amb alguns conductors.
Sol·licita  que  per  al  curs  entrant  es  formalitze  l'assistència  d'algun  agent  que  garantisca  la
seguretat dels xiquets durant tot el curs.

I per no haver-hi més assumptes que tractar, el Senyor President alça la sessió, de tot això, com
a Secretària En done fe i, perquè conste, alce la present acta que firme electrònicament al marge
junt amb el Sr. President.

(Document firmat electrònicament al marge )
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